
PROTOKÓŁ Nr XXI/ 09 
z sesji Rady Powiatu w Goleniowie 
 odbytej w dniu 05 lutego 2009r. 

 
Obrady rozpoczęto o godz. 1200,  zakończono o godz. 1330 . 
I.  Obecność 
Ustawowy skład Rady Powiatu - 19 radnych  
Obecnych na sesji w chwili otwarcia obrad – 18 radnych. 
Lista obecności radnych Rady Powiatu stanowi zał. nr 1 do protokołu.  
W sesji udział wzięli: 

1. Tomasz Stanisławski – Starosta Goleniowski 
2. Tomasz Kulinicz – Wicestarosta Powiatu Goleniowskiego 
3. Ryszard Bulowski – Sekretarz Powiatu, 
4. Zbigniew Mazur – Skarbnik Powiatu 

oraz naczelnicy wydziałów Starostwa Powiatowego. 
Nadto w sesji udział wzięli kierownicy jednostek i zaproszeni goście, zgodnie z listą 
obecności stanowiąca zał. nr 2 do protokołu. 
 
II. Porządek dzienny posiedzenia. (po uzupełnieniu) 

1. Sprawy regulaminowe: 
a) otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
b) przedstawienie porządku obrad i zgłaszanie wniosków o jego uzupełnienie lub 

zmianę, 
c) przyjęcie protokołu  z XX sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 18 grudnia 2008 r. 
2. Interpelacje i zapytania radnych.  
3. Zatwierdzenie Planu Pracy Komisji Rewizyjnej. 
4. Sprawozdania z pracy komisji stałych za 2008 rok. 
5. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a) uchwalenia Planu Pracy Rady Powiatu w Goleniowie na I półrocze 2009 r., 
b) uchylenia uchwały w sprawie zakresu czynności w sprawach z zakresu prawa pracy, 

które w stosunku do Starosty wykonuje Przewodniczący Rady Powiatu,  
c) zatwierdzenia zestawienia przychodów i wydatków Powiatowego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 2009,   
d) wyposażenia Samodzielnego Publicznego Szpitala Powiatowego w Goleniowie  

w sprzęt medyczny, materiały budowlane i zmywarkę przemysłową, 
e) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego 

Publicznego Szpitala Powiatowego w Goleniowie,             
f) ustalenia Regulaminu wynagrodzenia nauczycieli zatrudnionych w szkołach  

i placówkach prowadzonych przez Powiat Goleniowski w roku 2009,  
g) przyjęcia programu współpracy Powiatu Goleniowskiego z organizacjami 

pozarządowymi, podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego  
i stowarzyszeniami jednostek samorządu terytorialnego na rok 2009.  

6. Zapoznanie się ze sprawozdaniem Starosty Goleniowskiego z działalności 
Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w 2008r.  

7. Blok informacyjny: 
      a) sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami,  

b)   informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 
8. Wolne wnioski. 
9. Odpowiedzi na interpelacje. 
10. Zamknięcie obrad. 



III. Przebieg obrad. 
 
Ad. 1a. 
Przewodniczący W. Kaleczyc otworzył obrady XXI sesji Rady Powiatu, powitał radnych, 
oraz wszystkich zebranych, a następnie stwierdził w oparciu o listę obecności, że obecnych 
jest 18 radnych, co stanowi kworum do podejmowania prawomocnych uchwał.  
 
Ad.1.b.  
Starosta zaproponował w pkt 6 zapoznanie się ze sprawozdaniem Starosty Goleniowskiego z 
działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w 2008 roku. 
Za zaproponowaną zmianą radni głosowali jednogłośnie – w obecności 18 radnych. 
 
Ad.1.c. 
Przewodniczący Rady Powiatu W. Kaleczyc poinformował, że protokół z XX sesji Rady 
Powiatu, odbytej w dniu 18 grudnia 2008 r., był do wglądu w Biurze Rady i Zarządu Powiatu, 
a następnie zapytał, czy są uwagi do powyższego protokołu? 
 
Radni uwag do protokołu nie zgłosili. 
 
W wyniku głosowania za przyjęciem protokołu z XX sesji Rada głosowała jednogłośnie, w 
obecności 18 radnych. 
 
Ad.2. 
1. Radny J. Bednarz zawnioskował do Starosty z prośbą o interwencję w sprawach: 

a) Zlikwidowania szafki energetycznej zlokalizowanej na środku chodnika przy ul. 
Matejki w Goleniowie. Umieszczona w tym miejscu szafka będąca pod napięciem jest 
zagrożeniem zwłaszcza dla dzieci bawiących się na ulicy Matejki jak i jest przeszkodą 
dla korzystających z chodnika przechodniów. 

b) Przeniesienia lub likwidacji słupa energetycznego na ulicy Słowackiego w 
Goleniowie. Posadowiony w tym miejscu słup energetyczny jest istotnym 
utrudnieniem dla uczestników ruchu drogowego. 

2. Radny W. Tunkiewicz ponowił interpelację w sprawie wycinki drzew przy ul. 
Stargardzkiej w Goleniowie. Najpierw udzielono radnemu odpowiedzi, że drzewa zostaną 
usunięte jeszcze w roku ubiegłym, obecnie radny dostał informację, że w terminie do 
końca kwietnia br. Radny po raz kolejny zwraca uwagę, że drzewa te są realnym 
zagrożeniem i wnioskuje o niezwłoczne usunięcie drzew zagrażających bezpieczeństwu. 

3. Radna G. Rybicka w imieniu Komisji Spraw Społecznych i Oświaty zawnioskowała do 
Zarządu Powiatu o przygotowanie w imieniu Rady Powiatu wystąpienia do Wojewody o 
urealnienie kwoty dotacji i przekazanie dodatkowych środków na działalność 
Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności.  

 
Ad.3.  
Plan Pracy Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury (z uwagi na odbywające się 
najczęściej połączone posiedzenia) na 2009 rok przedstawił K. Lembas – Przewodniczący 
Komisji Rewizyjnej. 
Radni głosując jednogłośnie, w obecności 18 radnych, zatwierdzili Plan Pracy Komisji 
Rewizyjnej  i Komisji Budżetu i Infrastruktury na 2009 rok. Plan stanowi zał. nr 3  do 
protokołu. 
 
 



Ad.4. 
Sprawozdanie z działalności Komisji Spraw Społecznych Rady Powiatu w Goleniowie za 
2008 rok przedstawiła Przewodnicząca Komisji Gizela Rybicka. Sprawozdanie stanowi zał. 
nr 4  do protokołu. 
 
Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu i Infrastruktury Rady Powiatu w Goleniowie za 
2008 rok przedstawił Przewodniczący Komisji Mirosław Guzikiewicz. Sprawozdanie stanowi 
zał. nr 5  do protokołu. 
 
Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Goleniowie za 2008 rok 
przedstawił Przewodniczący Komisji Kazimierz Lembas. Sprawozdanie stanowi zał. nr 6  do 
protokołu. 
 
Ad.5.a. 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Planu Pracy Rady Powiatu w Goleniowie na I 
półrocze 2009r., stanowiący zał. nr 7  do protokołu przedstawił Przewodniczący Rady.  
Radna  Gizela Rybicka  w imieniu Komisji Spraw Społecznych i Oświaty zaproponowała 
uzupełnienie Planu Pracy o następujące tematy:   
- ocenę efektów restrukturyzacji Starostwa, w miesiącu lutym, 
- ocenę restrukturyzacji – połączenia Domów Pomocy Społecznej, w marcu, 
- omówienie zmienionych przepisów ustawy o systemie oświaty i charakterystykę profilów   
  kształcenia w naszych jednostkach, w kwietniu, 
- realizację inwestycji w oświacie z wyszczególnieniem pozyskanych środków  
  pozabudżetowych oraz omówienie wstępnych efektów wprowadzenia systemu bonów   
  oświatowych, 
- ocenę sytuacji w Powiatowym Zespole ds. Orzekania o Niepełnosprawności, w czerwcu. 
 
Radny Kazimierz Lembas zaproponował, aby w kwietniu ograniczyć się do absolutorium i 
spraw bezpośrednio związanych z finansami, a pozostałe tematy przesunąć na inne miesiące.  
Zaproponował w maju poddać ocenie Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Goleniowie 
oraz Warsztaty Terapii Zajęciowej i w czerwcu umieścić punkt dotyczący opracowania planu 
pracy Rady na II półrocze. 
 
Sekretarz Powiatu zawnioskował aby restrukturyzacją Starostwa zająć się później gdyż 
zostało za mało czasu (2 tygodnie) na przygotowanie materiałów. Radna G. Rybicka wyraziła 
zgodę na zaproponowaną przez Sekretarza zmianę. 
 
Radny K. Lembas zaproponował aby przy temacie dotyczącym Szpitala w Goleniowie 
dopisać stanowisko Zarządu Powiatu w zakresie zaawansowania prac dotyczących 
przekształcenia formy władania Szpitalem.  
 
Radny W. Tunkiewicz zaproponował, aby podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu 
pracy Rady przesunąć na koniec obrad po tym jak obsługujący sesję urzędnicy naniosą do 
załącznika do uchwały wszystkie zaproponowane zmiany. 
 
Propozycję radnego Rada przyjęła. Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy – godz. 1240. 
 
Godz. 1250 wznowienie obrad, na sali obecnych 18 radnych. 
 
 



Ad. 5.b. 
Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie zakresu czynności w sprawach z 
zakresu prawa pracy, które w stosunku do Starosty wykonuje Przewodniczący Rady Powiatu, 
stanowiący zał. nr 8   do protokołu przedstawił Sekretarz Powiatu. Poinformował, że 
zmieniły się przepisy prawa, a w szczególności ustawa o pracownikach samorządowych, 
która stanowi, że czynności w zakresie prawa pracy w stosunku do  Starosty nie wykonuje jak 
dotąd Przewodniczący Rady a np. Sekretarz. Chodzi o czynności techniczne np. udzielenie 
urlopu wypoczynkowego czy delegowanie w podróż służbową. Nadal wybór Starosty będzie 
w kompetencji Rady jak i ustalenie dla niego wynagrodzenia. 
 
Radna  Gizela Rybicka  poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych i 
Oświaty projekt uchwały został  zaopiniowany pozytywnie. 
 
Radny Kazimierz Lembas poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury  przedmiotowy projekt   został również 
zaopiniowany pozytywnie. 
 
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie 
zakresu czynności w sprawach z zakresu prawa pracy, które w stosunku do Starosty wykonuje 
Przewodniczący Rady Powiatu, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XX/225/ 09 stanowi zał. nr 9  do protokołu. 
 
Ad. 5.c. 
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia zestawienia przychodów i wydatków Powiatowego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 2009, stanowiący zał. nr 10   do 
protokołu przedstawił Starosta. Zaproponował w imieniu Zarządu Powiatu autopoprawkę 
zgodną z wnioskiem Komisji Budżetu i Infrastruktury, polegającą na przesunięciu kwoty 55 
tys. z wydatków bieżących na inwestycje. 
 
Radna  Gizela Rybicka  poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych i 
Oświaty projekt uchwały został  zaopiniowany pozytywnie. 
 
Radny Kazimierz Lembas poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury  przedmiotowy projekt ze zgłoszoną poprawką  
został również zaopiniowany pozytywnie. 
 
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia zestawienia 
przychodów i wydatków Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
na rok 2009, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XX/226/ 09 stanowi zał. nr 11  do protokołu. 
 
Ad. 5.d. 
Projekt uchwały w sprawie wyposażenia Samodzielnego Publicznego Szpitala Powiatowego 
w Goleniowie w sprzęt medyczny, materiały budowlane i zmywarkę przemysłową, stanowiący 
zał. nr  12  do protokołu przedstawił Starosta.  
 
Radna  Gizela Rybicka  poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych i 
Oświaty projekt uchwały został  zaopiniowany pozytywnie. 



 
Radny Kazimierz Lembas poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury  przedmiotowy projekt   został również 
zaopiniowany pozytywnie. 
 
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie wyposażenia Samodzielnego 
Publicznego Szpitala Powiatowego w Goleniowie w sprzęt medyczny, materiały budowlane i 
zmywarkę przemysłową, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XX/227/ 09 stanowi zał. nr 13  do protokołu. 
 
Ad. 5.e. 
Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego 
Publicznego Szpitala Powiatowego w Goleniowie, stanowiący zał. nr 14   do protokołu 
przedstawił Starosta.  
 
Radny M. Guzikiewicz  w imieniu Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej zaproponował na 
wakujące miejsce (za siebie) radną Annę Fedorczuk-Smolirę. Kandydaturę uzasadnił tym. Iż 
radna jest z zawodu lekarzem oraz prowadząc niepubliczny zoz zna dobrze problematykę 
między innymi i trudnej współpracy z NFZ. 
Radna A. Fedorczuk-Smolira wyraziła zgodę na kandydowanie. 
 
Radni innych kandydatur nie zgłosili. 
 
Radna  Gizela Rybicka  poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych i 
Oświaty projekt uchwały został  zaopiniowany pozytywnie. 
 
Radny Kazimierz Lembas poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury  przedmiotowy projekt   został również 
zaopiniowany pozytywnie. 
 
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania 
Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Szpitala Powiatowego w Goleniowie, Rada 
głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XX/228/ 09 stanowi zał. nr 15  do protokołu. 
 
Ad. 5f. 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w 
szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Goleniowski w roku 2009, stanowiący zał. 
nr 16  do protokołu przedstawił Wicestarosta. Poinformował, że uchwała była szczegółowo 
omawiana na posiedzeniach Komisji. 
 
Radna  Gizela Rybicka  poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych i 
Oświaty projekt uchwały został  zaopiniowany pozytywnie. 
 
Radny Kazimierz Lembas poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury  przedmiotowy projekt   został również 
zaopiniowany pozytywnie. 



W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Goleniowski 
w roku 2009, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XX/229/ 09 stanowi zał. nr 17  do protokołu. 
 
Ad. 5.g. 
Projekt uchwały w sprawie programu współpracy Powiatu Goleniowskiego z organizacjami 
pozarządowymi, podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego i 
stowarzyszeniami jednostek samorządu terytorialnego na rok 2009, stanowiący zał. nr 18   do 
protokołu przedstawił Sekretarz. Poinformował, że uchwała była szczegółowo omawiana na 
posiedzeniach Komisji. Przypomniał o corocznym obowiązku podejmowania takiej uchwały 
wynikającym z ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie.  
 
Radna  Gizela Rybicka  poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych i 
Oświaty projekt uchwały został  zaopiniowany pozytywnie. 
 
Radny Kazimierz Lembas poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury  przedmiotowy projekt   został również 
zaopiniowany pozytywnie. 
 
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie programu współpracy Powiatu 
Goleniowskiego z organizacjami pozarządowymi, podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego i stowarzyszeniami jednostek samorządu terytorialnego na rok 2009, 
Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XX/230/ 09 stanowi zał. nr  19 do protokołu. 
 
Ad.6. 
Sprawozdanie Starosty Goleniowskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w 
2008 roku przedstawił Starosta. Sprawozdanie stanowi zał. nr 20  do protokołu. 
Radni do sprawozdanie nie wnieśli żadnych uwag. 
 
Ad.7.a. 
Starosta T. Stanisławski poinformował, że Informację z działalności międzysesyjnej Zarządu 
Powiatu w Goleniowie w okresie od 06.12.2008 r. do 21.01.2009 r. radni otrzymali wraz  
z materiałami sesyjnymi. Do informacji dołączono również sprawozdanie finansowe SPSP w 
Goleniowie wraz z opinią za okres 01.01.2008 – 30.11.2008. Informacja stanowi zał. nr 21  i  
22 do protokołu.  
  
Radny W. Tunkiewicz zadał pytanie na czym polegało uzgodnienie przez Zarząd Powiatu 
zmian w budżecie Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej. 
 
Skarbnik Powiatu odpowiedział, że były to zmiany porządkujące budżet dokonane pod sam 
koniec 2008 roku, które wykonują wszystkie jednostki organizacyjne powiatu. 
 
Radny W. Tunkiewicz zadał kolejne trzy pytanie: czy były przeprowadzone jakieś badania 
przed podjęciem decyzji o uruchomieniu nowego kierunku – hotelarstwo, na czym polegało 
zapoznanie się Zarządu Powiatu z pismem Komendanta Powiatowego Policji w sprawie 
użyczenia sali sportowej w ZSP w Goleniowie na organizowany turniej piłki nożnej oraz czy 



analizując wypłacone dotacje dla szkół niepublicznych stwierdzono jakieś nieprawidłowości 
w ich funkcjonowaniu. 
 
Odpowiedzi udzielił Wicestarosta stwierdzając, że: Zarząd przyjmuje informację z 
wypłaconych dotacji szkołom niepublicznym co kwartał. Szkoły te są kontrolowane przez 
kontrolera wewnętrznego jak i przez pracowników Wydziału Oświaty. Nieprawidłowości 
żadnych nie stwierdzono. 
Pismo Komendanta Policji Zarząd Powiatu przyjął wyłącznie do wiadomości ponieważ nie 
jest stroną przy rozpatrzeniu tego wniosku. Nieruchomość (ZSP w Goleniowie) oddana 
została dyrektorowi w trwały zarząd i on decyduje o sposobie jej użytkowania. 
Jest zapotrzebowanie na naszym terenie na nowy kierunek hotelarski. Będzie do jedyna 
szkoła w naszym powiecie. Istnieje też możliwość odbywania praktyk hotelarskich w 
obiektach na terenie Nowogardu. 
 
Więcej pytać do materiału radni nie zgłosili. 
 
Ad.7.b. 
Przewodniczący Rady Powiatu W. Kaleczyc zaprosił wszystkich radnych na turniej gmin z 
naszego powiatu, który odbędzie się 28 lutego w sali ZSP  Goleniowie oraz przypomniał o 
konieczności oddania oświadczeń majątkowych w nieprzekraczalnym terminie do 30 
kwietnia. 
 
Ad.8. 
Wniosek Przewodniczącej Komisji Spraw Społecznych i Oświaty odnotowany został w pkt 2 
protokołu – interpelacje. 
 
Radny Z. Heland zadał pytanie kiedy rozpoczęte zostaną prace remontowe dróg 
powiatowych. 
 
Wicestarosta odpowiedział, że niezwłocznie po zakończeniu akcji zimowej. 
 
Radny W. Tunkiewicz zwrócił uwagę  na konieczność prowadzenia systematycznej wycinki 
drzew przy naszych drogach powiatowych. 
 
Radny J. Bednarz zaniepokojony informacją Rządu RP o konieczności cięć w konsekwencji 
kryzysu zawnioskował o informowanie radnych o cięciach budżetu, które będą konsekwencją 
kryzysu. 
 
Skarbnik odpowiedział, że każdy radny zostanie poinformowany w takim przypadku z 
automatu gdyż zmiany budżetu w tym i ograniczenia wydatków spowodowane koniecznością 
przeprowadzenia cięć mogą odbyć się wyłącznie uchwałą Rady Powiatu w sprawie zmian 
budżetu. 
 
Powrócono do sprawy podjęcia uchwały z pkt 5a porządku obrad sesji.  
Rozdano uzupełniony załącznik do uchwały szczegółowo uwzględniający tematy, którymi 
zamierza się zająć Rada Powiatu w I półroczu br.  
Załącznik omówił Przewodniczący Rady. 
 



W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia Planu Pracy Rady 
powiatu w Goleniowie na I półrocze 2009r., Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 
radnych. 
 
UCHWAŁA NR XX/224/ 09 stanowi zał. nr  23 do protokołu. 
  
Ad.9.  
Starosta T. Stanisławski poinformował, że na interpelacje udzieli odpowiedzi na piśmie. 
 
Ad.10. 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady W. Kaleczyc o godz. 1330dokonał 
zamknięcia XXI sesji Rady Powiatu.                                                              
 

                                                                              Przewodniczący Rady Powiatu 

                                                                           

                                                                                                   Witold Kaleczyc  
 
Protokołował: 
Ryszard Bulowski 
 
 
Goleniów, dnia 12 lutego 2009 r. 
 


